
Registration No.: GCJX21E30696R0M

This is to certify that

Yongzhou Fuxing Electronic Technology Co., Ltd.
Unified: 91431100565922600P

Registered/ Business Address:Room 101 and 201, building 2, intersection of Jiuyi Avenue and
Guyuan Road, Fenghuang garden, Lengshuitan District, Yongzhou
City, Hunan Province, 425100

Has been audited to conform to the following Environmental
Management System standard

GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015
This Environmental Management System is valid for the

Issue Date: 2021-08-24
Term of Validity: 2024-08-23

12 months after the date of issue, the certified organizations must accept the supervision and audit regularly and
after the examination and approval, this certificate shall be valid only if it is used with the notification of remaining
certification registration. The certificate information is retrieval at the National Certification and Accreditation
Commission official website(www.cnca.gov.cn)and (www.bjgcjx.cn)for this certificate’s validity status.

Manufacturing of glass protective sheet of display panel
cover and related environmental management activities



注册号：GCJX21E30696R0M

兹证明

永州市福星电子科技有限公司
统一社会信用代码：91431100565922600P

注册/经营地址：湖南省永州市冷水滩区凤凰园九嶷大道与谷源路交汇处二栋101、201室

邮编：425100

环境管理体系符合
GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015 标准

环境管理体系适用范围

发 证 日 期：2021年8月24日

证书有效期至：2024年8月23日

注：自发证之日12个月起，获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格后，本证书与《保持认证注

册资格通知书》一并使用方继续有效。本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站

(www.cnca.gov.cn）上查询，也可在本公司网站(www.bjgcjx.cn)上查询。

显示屏盖板玻璃保护片的制造及相关环境管理活动
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